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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over een Europees burgerinitiatief tegen onderzoek met menselijke 
embryonale stamcellen (ingezonden 2 juni 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Embryonale stamcellen helpen de geneeskunde»1 en kent 
u het «Europees burgerinitiatief Eén van ons»?2 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het embryonale stamcelonderzoek van belang is «voor 
medisch-wetenschappelijk onderzoek en de ontwikkeling van nieuwe 
interventies in de volle breedte van de geneeskunde»? Zo ja, waarom? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is de financiering van het onderzoek naar onvruchtbaarheid en het humane-
stamcelonderzoek in Nederland op enige wijze afhankelijk van financiering 
vanuit de Europese Unie? Zo ja, op welke wijze? 

Vraag 4
Is de Nederlandse wet- en regelgeving ten aanzien van onderzoek naar 
onvruchtbaarheid en het humanestamcelonderzoek op enige wijze afhankelijk 
van regelgeving vanuit de Europese Unie? Zo ja, op welke wijze? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de bestaande wettelijke regelingen en afspraken in 
Nederland ten aanzien van gebruik van menselijke embryo’s voor medisch-
wetenschappelijk onderzoek zorgvuldig zijn? Zo ja, deelt u dan ook de mening 
dat eventuele aanpassingen van die wettelijke regelingen en afspraken, met 
hooguit het meewegen van de internationaal gevoerde discussie, enkel 
binnen de Nederlandse context moet plaatsvinden? Zo nee, wat is er dan niet 
zorgvuldig? 

1 Volkskrant, 2 mei 2014, p. 33
2 http://www.oneofus.eu/nl/
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Vraag 6
Deelt u de mening dat wet- en regelgeving over medisch-ethische kwesties, 
los van het internationaal uitwisselen van argumenten en wetenschappelijke 
inzichten, een louter Nederlandse zaak is en moet blijven? Zo nee, waarom 
niet?
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